
Anteckningar från uppstartsmöte 2017-11-10

1. Det bestämdes att kursansvarig i början av läsvecka fyra (via doodle) kallar till mittmöte
som hålls i läsvecka fem.

2. Både studenterna och kursansvarig tyckte att undervisningen hittils fungerat enligt för-
väntan/planering.

3. Önskemål från studenterna om seminarier (föreläsningar fokuserade på att lösa upp-
gifter, och utan ny teori). Kursansvarig skall undersöka möjligheten att lägga in några
sådana.

4. Kursansvarig anser att problembladen framöver bör vara något mindre omfattande för
att både presentationer och arbete med problembladen skall hinnas med.

/ Mårten


